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PROTOKÓŁ Nr 0012.8.12.2014 
z posiedzenia  Komisji Rewizyjnej 

w dniu 17 grudnia 2014r.  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 A UM. 
Czas posiedzenia: godz. 12.00 – 12.20 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie                   
z załączonymi listami obecności.   

 

Porządek obrad 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. BUDŻET MIASTA NA 2015r. 

 

 Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  
w Katowicach w sprawach dotyczących opinii o: 

         -  przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok, 

 
         -  przedłożonym projekcie uchwały w sprawie WPF , 

 
         -  możliwości sfinansowania deficytu wykazanego w projekcie uchwały 

            budżetowej, 

 projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok,      

 

 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta       
Jastrzębie-Zdrój,  

 

4. Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.157.2013 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2014 rok, 

 
5. Plan pracy na I półrocze 2015. 

 
6. Wolne głosy i wnioski. 

 

7. Zakończenie posiedzenia.  
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Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Piotr Szereda. Przywitał 

przybył na posiedzenie członków komisji i zaproszonych gości.  

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty. 

Piotr Szereda 
 - Szanowni Państwo, w Komisji Rewizyjnej powołanej uchwałą nr III.14.2014 z dnia  

8 grudnia 2014 roku brakuje dwóch przedstawicieli Klubów Radnych. Zgodnie z §36 
ust. 3 oraz §37 ust.2 Statutu Miasta w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą 

przedstawiciele wszystkich klubów Radnych. Skład Komisji Rewizyjnej wynosi od 5-9 
osób. Na ten moment mamy 4 osoby. W tej chwili skład Komisji nie jest pełny. 

Brakuje przedstawiciela klubu Radnych SLD oraz Klubu Radnych Jastrzębska 
Wspólnota. W związku z tym mamy uchybienie statutowe. Uważam, że w obecnym 
składzie Komisja Rewizyjna nie jest władna podjąć uchwał i wiążących decyzji.  

 
Roman Foksowicz 

 - Zapis o przedstawicielach poszczególnych Klubów Radnych wynika również z ustawy 
o samorządzie gminnym.  
 

Piotr Szereda 
 - Proponuję, aby złożyć wniosek do Przewodniczącego Rady Miasta o uzupełnienie 

składu Komisji Rewizyjnej zgodnie z wymogami Statutu Miasta Jastrzębie-Zdrój.  
 

Ad. 3 

BUDŻET MIASTA NA 2015r. 

 
 Uchwały IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Katowicach w sprawach dotyczących opinii o: 

         -  przedłożonym projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok, 

 

         -  przedłożonym projekcie uchwały w sprawie WPF , 

 

         -  możliwości sfinansowania deficytu wykazanego w projekcie uchwały 
            budżetowej, 

Komisja przyjęła do  wiadomości w/w pisma.  

 projekt uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2015 rok, 

Piotr Szereda 
 - Mam pytanie dotyczące jednostek pomocniczych – szkoły wykazują dochód , 

niektóre mają większy inne mniejszy . Z czego to wynika? 
 
Skarbnik Miasta 

 - Z zapisów  ustawy o finansach publicznych  wynika, że  Rada Miasta może w 
jednostkach oświatowych wydzielić rachunek dochodów własnych. Zgodnie z zasadami 
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ustalonymi przez Radę Miasta z określonego typu dochodów wydatki mają być 
przeznaczone na określone wydatki. W mieście jest to wynajem pomieszczeń, różnego 
rodzaju prowizje, ewentualne darowizny, które uzyskuje szkoła. W danym roku szkoła 

musi przeznaczyć dochody na wydatki związane z utrzymaniem wynajmowanego 
obiektu a następnie na różnego rodzaju wydatki typu remonty bieżące. Szkoła 

uzyskanego dochodu nie musi odprowadzać do budżetu. Jeżeli pieniądze nie zostaną 
wykorzystane do końca roku to przepadają.  
 

Piotr Szereda 
 - Dla mnie jest to trochę niepokojące bo skoro SP nr 10 ma 78 tys. zł dochodu,  

SP nr 6 70 tys. zł dochodu a niektóre szkoły mają po 4-5 tys. zł.  
 
Roman Foksowicz 

 - Głównie chodzi o uwarunkowania szkoły (wynajem Sali gimnastycznej) 
 

Piotr Szereda 
 - W SP nr 16 jest nowa sala i nie można się na nią dostać bo Pani Dyrektor jej nie 
wynajmuje. Na początku była sala wynajmowana. 

 
Komisja przyjęła do wiadomości w/w projekt uchwały.  

 
 projekt uchwały w sprawie Wieloletniej prognozy Finansowej Miasta     

Jastrzębie-Zdrój,  

 

Komisja przyjęła do wiadomości w/w projekt uchwały.  
 

Ad.4 

Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój, 
 

Komisja przyjęła do wiadomości w/w projekt uchwały.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.157.2013 Rady Miasta 
Jastrzębie-Zdrój z dnia 19 grudnia 2013r. w sprawie budżetu Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2014 rok, 
 

 
Komisja przyjęła do wiadomości w/w projekt uchwały.  

 

Ad. 5 
 

Plan pracy na I półrocze 2015. 

 
Komisja ustaliła plan pracy komisji na I półrocze 2015 roku. 

 
Plan pracy został przyjęty. 
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Ad. 6 
 

Wolne głosy i wnioski. 
 

Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków . 
 
Ad.7 

 
Zakończenie posiedzenia.  

 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  

 
 

 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Monika Dulewicz         PIOTR SZEREDA 


